

# INVITATION OFFICIELLE



**Pour diffusion immédiate**

**SUTTON, 15 NOVEMBRE 2023**

## **LE PETIT SALON DU LIVRE DE SUTTON**

**!! 4ÈME ÉDITION DÉJÀ !!**

**Les samedis 2, 9 et 16 décembre 2023 de midi à 17h  
École d'art de Sutton - 79, rue Principale Sud, Sutton**

Le Petit salon du livre de Sutton est un rendez-vous littéraire annuel et familial pendant le temps des Fêtes. C'est l'occasion de célébrer ensemble la richesse de la littérature d'ici et se veut une invitation aux lecteurs de tout âge à venir rencontrer les auteurs(trices) du coin. Venez découvrir de nouveaux titres et participer à des discussions passionnantes! La 4e édition du Petit salon du livre de Sutton se déroulera les trois premiers samedis de décembre. Cette année, nous avons le plaisir de mettre en lumière les membres de l'Association des auteures et auteurs de l'Estrie lors de la journée d'ouverture au grand public (samedi 2 décembre).

Le Petit salon du livre de Sutton est synonyme de chaleureuses retrouvailles et propose une myriade d'activités: des lancements de livres, des tables rondes, des conférences et des enregistrements de balados. Entre midi et 17h, venez rencontrer les écrivains et les illustrateurs, les poètes et les essayistes pendant leurs séances de dédicaces! De nombreuses surprises vous attendent, notamment des prestations musicales rarissimes comme la vielle, la harpe et les performances d'un ensemble vocal. Les plus jeunes seront ravis de découvrir la zone enfants avec des activités spécialement conçues pour eux, des histoires contées et des rencontres avec des auteurs de littérature jeunesse. La programmation détaillée sera disponible en ligne au [www.ecoleartsutton.ca](http://www.ecoleartsutton.ca) et sur les réseaux sociaux, à partir de la mi-novembre. Ne manquez pas de vous syntoniser avec notre station radio locale CIDI 99.1FM, notre partenaire officiel de l'événement.

N'oubliez donc pas de mettre à votre agenda le Petit salon du livre de Sutton qui aura lieu les samedis 2, 9 et 16 décembre, de midi à 17h. Merci d'encourager ce lieu de rencontre pour les amoureux de la lecture, les écrivains en herbe, les érudits et les curieux. Une occasion à ne pas manquer pour encourager la littérature des gens d'ici et de partager leurs livres en cadeau!

Anne-Marie Lavigne, fondatrice et directrice générale  
[direction@ecoleartsutton.ca](mailto:direction@ecoleartsutton.ca)

### **À propos de l'École d'art de Sutton**

Depuis sa création en 2016, l'École d'art de Sutton est un lieu de vie où l'art est un geste d'expression libre. Les pratiques artistiques se manifestent au quotidien à travers des expériences uniques et des réalisations collectives. Les explorations individuelles en art permettent non seulement la croissance personnelle mais aussi des conversations sociales avec les communautés. Nous avons à cœur l'épanouissement des enfants et notre vaste programmation vise le développement de leur plein potentiel créatif.

# OFFICIAL INVITATION



**For immediate release**

**SUTTON, NOVEMBER 15th, 2023**

**THE SUTTON SCHOOL OF ART - LITTLE BOOK FAIR**

**!! 4th EDITION !!**

**Saturday December 2nd, 9th and 16th, from noon to 5 p.m  
at the Sutton School of Art - 79, Principale S, Sutton**

The Little Book Fair at the Sutton School of Art is an annual event that celebrates the richness of local literature, offering readers of all ages an exceptional opportunity to meet their favorite authors, discover new literary works and take part in exciting discussions about the world. This 4th edition of the The Little Book Fair will take place on the first three Saturdays of December 2023.

This literary gathering is a time for warm reconnections in the midst of a plethora of activities. From book launches to panels and conferences, this festive gathering is the perfect opportunity to meet local writers and discuss their literary works. Be sure to get your books signed by all the incredible authors present, on Saturday between noon and 5pm. Many surprises are in store, including musical performances and a vocal ensemble. Young readers will be delighted to discover the children's corner, with activities dedicated especially to them, including storytelling and discussions with authors of children's literature.

Don't miss the opportunity to meet and greet the Association des auteurs et auteures de l'Estrie on the opening day or to follow our event, on air, thanks to an official partnership with local radio station CIDI 99.1FM.

Grab your pens and mark your calendars for the Little Book Fair on Saturday December 2nd, 9th and 16th, from noon to 5 p.m. Thank you for supporting this unique event for book lovers, budding writers, scholars and the curious at heart. A not-to-be-missed opportunity and a chance to encourage local literature. Bring home a holiday gift, that of an original story and share the incredible universes these authors have created.

Anne-Marie Lavigne - [direction@ecoleartsutton.ca](mailto:direction@ecoleartsutton.ca)  
Founder - Director

## **About the Sutton School of Art**

Since its creation in 2016, the school is a space where art encourages the expression of free will and creativity. These artistic practices are part of our daily culture, be it through the work of one individual or that of a collective piece representing the ideas and thoughts of many. We believe that the personal growth and expression that is so wholeheartedly supported here, leads to stimulating conversations about our society, the collective and where we see ourselves in it. Many projects are on the horizon, including how we want to mold our spaces that are in constant evolution. Our members, artists, volunteers and staff are all part of this evolution and we take to heart the ideas and opinions of this precious community. This cultural and artistic development is part of our mission and who we are and we look forward to sharing this passion with you. So come on over to visit us with your family and friends and spend this wonderful weekend with us! We look forward to your perspective and participation.

**SUTTON SCHOOL OF ART**

514.690.2972  
79, Principale S, Sutton (Quebec) J0E 2K0  
[salon@ecoleartsutton.ca](mailto:salon@ecoleartsutton.ca)